



Dear Overseas Participants

The Royal Hong Kong Yacht Club is pleased to offer visiting membership to all overseas competitors (together with spouses and partners) of the Hong Kong Race Week 2026.

As our Club is a cash-free club we would recommend that competitors take advantage of this invitation. The other advantage of visiting membership is that you will be able to use all three of our Club's facilities – Middle Island, Kellett Island and Shelter Cove. Details of the clubhouses can be viewed on the Club's web site: www.rhkyc.org.hk

If you would like to apply for visiting membership please complete and SIGN the attached credit card authorization form and return it to the Membership Office, details of which are set out below. In the form, please advise whether you are prepared to allow any other persons (e.g. spouse or partner or crew members) to sign on your account.

The Membership Office will acknowledge receipt of your form. A visiting membership account will be set up for you and the visiting membership card will be available for collection at the event registration at Middle Island. All your expenses incur at the Club will be charged to your pre-signed credit card authorization and your account will be settled via this when we close your account, and a copy of credit card slip will be sent back to you for record.

However, if you or/and your crew members do not wish to have credit facility, you may use Alipay or to purchase a pre-stored value card, Octopus Card (that can be purchased at the Club's Reception at Kellett Island or authorized dealers, ie MTR). If you choose this payment method, please complete the attached simple version of visiting membership application form – payment by Alipay/Octopus Card; again we will prepare a visiting membership card for you in order for you to use our Club's facilities.

We would request the submission of this visiting membership application form and credit card authorization form (if applicable) to us on or before 9 January 2026.

If you have any further queries on the visiting membership, please feel free to contact the Membership Office on (852) 2239-0372 or email: membership@rhkyc.org.hk

I now look forward to welcoming you to our Club soon.

With kind regards

Tracy Leung
Membership Manager
Royal Hong Kong Yacht Club



致親愛的海外參賽者：

香港遊艇會很榮幸能夠為所有 Hong Kong Race Week 2026 的海外參賽者及其親友提供訪客會籍。

由於本會不接受現金交易，所以建議所有參賽者申請訪客會籍，以方便參賽者可使用本會三個會所的各项設施，包括中途島、奇力島及白沙灣的會所。如欲查詢各會所設施的資料，請瀏覽本會網站：www.rhkyc.org.hk。

申請訪客會籍簡便，請填妥及簽署附上的申請表格，以電郵或傳真方式(852)2239-0399 遞交至會籍部便可。請在表格中註明會否允許其他人(包括配偶/船員)使用你的訪客會籍帳戶結帳。

當本會收到閣下的申請表格後，便會回覆收妥，並為閣下設立訪客會籍帳戶及準備訪客會籍會員卡。訪客會籍會員卡可於中途島會所的賽事登記處領取。閣下使用本會設施的費用將於訪客會籍帳戶關閉後，以預先提供的信用卡支付，而信用卡收據將會稍後寄回予持卡人作紀錄。

然而，如閣下或/及船員不希望使用信用卡結帳，可以選擇支付寶或購買一張於香港流通的預付儲值卡——八達通，來支付閣下使用本會設施的費用(八達通卡可於本會位於銅鑼灣奇力島的接待處或授權經銷商，如港鐵車站購買)。如閣下選擇使用此付款方法，請填妥附上的申請表格「訪客會籍申請表(使用支付寶/八達通付款)」。當本會收到閣下的申請表格後，便會回覆收妥，並為閣下準備訪客會籍會員卡，以使用本會所的各项設施。訪客會籍會員卡可於中途島會所的賽事登記處領取。

煩請閣下於二零二六年一月九日或之前遞交「訪客會籍申請表(以信用卡結帳)」，或「訪客會籍申請表(以支付寶/八達通付款)」，以便安排。

如有任何關於訪客會籍申請的查詢，請致電：(852)2239-0372 或電郵：membership@rhkyc.org.hk 與會籍部聯絡。

本會熱切期待歡迎閣下的蒞臨。

香港遊艇會會籍部經理

梁陳妙玉謹啟



Hong Kong Race Week 2026

**ALL DOCUMENTS TO BE SUBMITTED ON/OR
BEFORE 9 JANUARY - PRIOR TO ARRIVAL IN
HONG KONG FOR PROCESSING**
請於 1 月 9 日前提交申請表

VISITING MEMBERSHIP APPLICATION FORM (with credit facilities)
訪客會籍申請表 (以信用卡結帳)

NAME: 姓名:			
NAME OF TEAM:			
OVERSEAS (HOME) ADDRESS: 海外 (住宅) 地址:			TEL NO: 電話號碼:
	EMAIL ADDRESS 電郵地址: Please tick ☐ if you wish not to receive any races/regattas news from the Club ☐ 我不希望收到香港遊艇會日後有關 賽事活動的資訊		
HONG KONG ADDRESS: 香港地址:			
ARRIVAL DATE: 入境日期:		DEPARTURE DATE: 離境日期:	
STATUS 婚姻狀況 (PLEASE TICK, 請打勾)	SINGLE 未婚 ()	MARRIED 已婚 ()	

VISITING MEMBERSHIP CREDIT CARD AUTHORISATION FORM – please sign the form and delete as applicable
訪客會籍信用卡授權書 – 請在表格上簽名，並刪去不適用者。

I, _____ agree and authorize the Royal Hong Kong Yacht Club to charge my * VISA / MASTER / AMERICAN EXPRESS, card number _____, card expiry date _____ for payment of subscription, mooring charge, food and beverage expenses and other charges for using the Club's facilities.

Signature: _____ Date: _____

I also like to authorise the following visitor(s) (including spouse/partner) to sign on my visiting membership account:

- | | |
|----------------|------------------|
| 1. Name: _____ | Signature: _____ |
| 2. Name: _____ | Signature: _____ |
| 3. Name: _____ | Signature: _____ |

[本人同意及授權香港遊艇會使用本人的 * VISA / 萬事達 / 美國運通以支付會費、船隻停泊費、餐飲費及其他使用本會設施的費用，並授權列明的訪客 (包括配偶 / 船員) 使用我的訪客會籍帳戶結帳。]

In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail. 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。

FOR OFFICE USE ONLY 辦事處專用 VISITING MEMBERSHIP NUMBER 訪客會籍編號: _____

Card Name 信用卡類別	Date/Time 日期/時間	Authorisation Code 授權號碼	Amount (HK\$) 金額(港元\$)

PLEASE SIGN AND SEND THIS COMPLETED PAGE BY EMAIL OR BY FAX TO THE ADDRESS AS BELOW

持卡人填妥及簽署後，請將表格電郵或傳真至以下地址

ROYAL HONG KONG YACHT CLUB 香港遊艇會

Kellett Island, Causeway Bay, Hong Kong 香港銅鑼灣奇力島

Tel 電話: (852) 2239-0372 Fax 傳真: (852) 2239-0399 email 電郵: membership@rhkyc.org.hk



ALL DOCUMENTS TO BE SUBMITTED ON/OR
BEFORE 9 JANUARY - PRIOR TO ARRIVAL IN
HONG KONG FOR PROCESSING
請於 1 月 9 日前提交申請表

Hong Kong Race Week 2026

VISITING MEMBERSHIP APPLICATION FORM (Payment by Alipay / Octopus Card)

訪客會籍申請表 (以支付寶/八達通付款)

NAME: 姓名:		
NAME OF TEAM:		
OVERSEAS (HOME) ADDRESS: 海外 (住宅) 地址:		
	TEL NO: 電話號碼:	
	EMAIL ADDRESS: 電郵地址: Please tick ☐ if you wish not to receive any races/regattas news from the Club ☐ 我不希望收到香港遊艇會日後有關 賽事活動的資訊	
HONG KONG ADDRESS: 香港地址:		
ARRIVAL DATE: 入境日期:		DEPARTURE DATE: 離境日期:
STATUS 婚姻狀況 (PLEASE TICK, 請打勾)	SINGLE 未婚 ()	MARRIED 已婚 ()

FOR OFFICE USE ONLY 辦事處專用

INITIAL STAY GRANTED UNTIL:	
EXTENDED UNTIL:	
ENDORSED BY:	

NOTES:	1.	Entitled 14 days free of subscription
	2.	Alipay / Octopus Cards to be used for payment
	3.	Please charge subscription

PLEASE SEND THIS COMPLETED PAGE BY EMAIL OR BY FAX TO THE ADDRESS AS BELOW

填妥後，請將表格電郵或傳真至以下地址

ROYAL HONG KONG YACHT CLUB 香港遊艇會

Kellett Island, Causeway Bay, Hong Kong

Tel: (852) 2239-0372 Fax: (852) 2239-0399 email: membership@rhkyc.org.hk